
بدون عنوان

شماره پرسش: ۳۹۲۴۹

تاریخ ارسال پرسش: ۱۹:۲۱:۱۵ ۱۴۰۳/۱۰/۸

متن پرسش

با سلام و تحت خدمت شما استاد طاهرزاده: آیا خوب است که قوه ی خیال انسان تحت تاثیر عالم

خارج باشد؟ اگر خوب است چکار کنیم تحت تاثیر عالم خارج قرار گیرد و اگر خوب نیست چکار کنیم

تحت تاثیر عالم خارج قرار نگیرد؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: قوه خیال باید تحت تأثیر معارف عالیه قرآنی باشد تا با تدبرّ در قرآن و

روایات اخلاقی، قوه خیال نیز ادب شود. موفق باشید


